

**No. 27531. Multilateral**

CONVENTION ON THE RIGHTS OF THE CHILD. NEW YORK, 20 NOVEMBER 1989 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1577, I-27531.*]

WITHDRAWAL OF RESERVATIONS AND DECLARATIONS\*

**Austria**

*Receipt by the Secretary-General of the United Nations: 28 September 2015*

*Date of effect: 28 September 2015*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 28 September 2015*

*\*No UNTS volume number has yet been determined for this record.*

**N° 27531. Multilatéral**

CONVENTION RELATIVE AUX DROITS DE L'ENFANT. NEW YORK, 20 NOVEMBRE 1989 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1577, I-27531.*]

RETRAIT DE RÉSERVES ET DÉCLARATIONS\*

**Autriche**

*Réception par le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 28 septembre 2015*

*Date de prise d'effet : 28 septembre 2015*

*Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 28 septembre 2015*

*\*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.*

[ ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS ]

“The Republic of Austria has decided to withdraw its reservations to Articles 13, 15 and 17, as well as its declarations to Art. 38 (2) and (3) of the Convention in the Rights of the Child, in accordance with Article 51 (3) of the Convention.”

[TRANSLATION – TRADUCTION]

La République d'Autriche a décidé de retirer ses réserves aux articles 13, 15 et 17, ainsi que ses déclarations relatives aux paragraphes 2 et 3 de l'article 38 de la Convention relative aux droits de l'enfant, conformément à l'article 51 (3) de la Convention.